

Title (en)

AGRICULTURAL GRAIN MOWER WITH CUTTER BAR.

Title (de)

LANDWIRTSCHAFTLICHES MÄHWERK MIT MESSERBALKEN.

Title (fr)

MECANISME DE MOISSONNEUSE AGRICOLE AVEC BARRE DE COUPE.

Publication

EP 0564603 A1 19931013

Application

EP 92905816 A 19911224

Priority

DE 4041802 A 19901224

Abstract (en)

[origin: DE4041802C1] An agricultural grain mower (2) has two superimposed, elongated cutters (24; 16) provided each with a plurality of adjacent blades (52; 50) and of which at least one is movably driven in relation to the other. An elongated bar (18) arranged above the pair of cutters (14, 16) is provided with a plurality of adjacent projections (46) that point in the forward mowing direction (M) and whose front ends are free, not being connected there with the blades (52; 50) of the cutters (14, 16).

Abstract (fr)

Mécanisme de moissonneuse agricole (2), présentant deux couteaux allongés superposés (14; 16) dont chacun est muni d'une pluralité de lames juxtaposées (52; 50), chacun des couteaux étant entraîné et mobile par rapport à l'autre, caractérisé en ce qu'au-dessus de la paire de couteaux (14, 16) est prévue une barre allongée (18) comportant une pluralité de saillies juxtaposées (46) orientées dans le sens de la progression de la moissonneuse (M), lesquelles se terminent librement sur leur face avant, sans y être reliées aux lames (52; 50) d'un couteau (14, 16).

IPC 1-7

A01D 34/13

IPC 8 full level

A01D 34/135 (2006.01)

CPC (source: EP)

A01D 34/135 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9210927A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

DE 4041802 C1 19920220; EP 0564603 A1 19931013; WO 9210927 A1 19920709

DOCDB simple family (application)

DE 4041802 A 19901224; EP 9102507 W 19911224; EP 92905816 A 19911224